
Zápis z jednání kolegia děkana Přírodovědecké fakulty UJEP dne 9. 10. 2007 
 
Přítomni:  doc. Pavlík, Mgr. Balej, dr. Kořínková, dr. Moravec, doc. Anděl, doc.   
                 Hajer, doc.Eisenmann, prof. Nezbeda, ing. Lauterbach, dr. Sýkorová Dvorníková. 
Omluveni: doc. Novák 
 
1. Proděkan Pavlík informoval z jednání kolegia rektora 2. 10. 2007: 

- Vedením UJEP je připravována směrnice týkající se unifikace vzorů smluv. 
- V dohledné době začne platit směrnice o zveřejňování závěrečných prací na UJEP, 

do 12.10. 2007 možnost proděkanovi k této směrnici posílat připomínky. 
         -    Dne 15. 10. 2007 proběhne slavnostní zasedání vědeckých rad UJEP při  

   příležitosti udělení čestné vědecké hodnosti „doktor honoris causa“ prezidentu  
   České republiky prof. Klausovi. Na tento den rektorka UJEP vyhlásila „Rektorské  
   volno“. 

- Informace o přípravě projektové dokumentace Kampusu na budovu „A“. Vedení 
UJEP bude chtít v rámci analýzy budovy A posoudit, zda našie prostorové 
požadavky odpovídají možnostem  této budovy. Ve fázi přípravy podkladů bude 
nutná spolupráce všech kateder. 

- Rektorka poděkovala katedře biologie za úspěšnou organizaci výstavy masožravých 
rostlin, která se setkala s velkým zájmem široké veřejnosti. 

- Proděkance Kořínkové posílat podklady z kateder na Kulatý stůl ředitelů SŠ, který  
       se bude konat 24.10. 2007, za PřF se zúčastní proděkanka a dr. Dvorníková. 
- Dne 12. 12. 2007 proběhne slavnostní předávání cen rektora UJEP, návrhy na 

ocenění zasílat pí Podané do 8. 11. 2007. 
- Vedoucím kateder budou rozeslány návrhy na jednotný vizuální styl UJEP, tak jak je 

vedení PřF předložili kompetentní pracovníci FUUDu. 
 

2. Doc. Pavlík informoval z porady u prorektora Loučky: 
- Na webových stránkách UJEP jsou k dispozici nové průvodní formuláře k 

projektům, v nichž se uvadí nově i  finanční prostředky, které budou požadovány na 
režijní náklady.  

  -     Na stránkách GAČR budou ke stažení formuláře pro oponentní řízení projektů. 
  -     Rada VŠ potvrdila termíny oponentního řízení FRVŠ na 1.12.2007 až 28.2.2008. 
  -     Do 22. 10. 2007 pí Podané zasílat návrhy na vydání titulů v Acta universitatis, 
včetně návrhů na vědeckého redaktora. 
  -     Proběhla diskuse o metodice rozdělení zdrojů na specifický výzkum roku 2008. 
 

3. Proděkan Pavlík informoval z porady u prorektorky Vomáčkové: 
- Diskutován problém s uznáváním kurzů absolvovaných studenty v zahraničí. 
- Nabídka kurzů na fakultách probíhajících v anglickém jazyce. 
- Klesající počty výjezdů v rámci ERASMU, UJEP organizuje dne 11. 10. 2007 

setkání pro zájemce o studium v zahraničí. 
- Do 15. 10. 2007 zaslat přehled akcí konaných na katedrách, které by případně mohly 

být zasponzorovány cizími firmami. Firmy si ze seznamu sami vyberou akci, kterou 
budou chtít finančně podpořit. 

- FVTM organizuje „Den kariéry“, rektorát uvažuje do budoucna organizaci „Dne 
kariéry“ na univerzitní úrovni.  

 
4. Proděkan Balej informoval z porady u prorektora Cyhelského: 



- Předpokládá se, že realizace Kampusu (kromě vědeckovýzkumných kapacit) bude 
financována z rozpočtu MŠMT ČR postupně, po jednotlivých budovách. 

- UJEP vydá návod (manuál) a pravidla pro čerpání prostředků z Operačního 
programu Vzdělávání pro konkurenceschopnost.  

- ID karty pro studenty se budou vydávat nově v nové kanceláři CI v Kampusu 
(budova H). 

- Z důvodu bezpečnosti bude ukončen volný přístup na bezdrátovou síť, případní 
zájemci o zabezpečený přístup si jej musí individuálně domluvit na CI (p. Poláček). 

- 18. 10. 2007 od 9.00 na Hoření proběhne schůzka s autory STAGu. 
- Nákup softwaru STATISTIKA bude připravován na příští rok společně s PF a 

očekává se zájem i dalších fakult. 
 

5. Proděkanka Kořínková informovala z porady u prorektorky Chvátalové: 
- Vedoucí kateder obdrželi protokol, dle kterého mají být tajemníky či osobami  
      pověřenými spravováním systému STAG, upraveny a aktualizovány informace     
      v systému STAG vzhledem k plánované přípravě ECTS systému na UJEP. Termín   
      konečných úprav do 10.2.2008,  
- ve srovnání s loňským rokem na PřF vzrostl počet studentů téměř o 300, 
- 18. 10. 2007 na Hoření proběhne schůzka s autory systému STAG, za PřF se  
      zúčastní proděkanka a pí. Jaegerová, připomínky zaslat do 10.10. 2007 

         -     Do 30. 10. 2007 zaslat proděkance návrhy studentů na stipendia starostů a  
      primátorů. 

         -    Informace o imatrikulacích  
� 16. 10. 2007 v Ústí n.L. od 10 hodin ve velké aule PF UJEP, 
� 23. 10. 2007 v Litvínově od 13 hodin, 

              do 12. 10. 2007 12:00 hod. nahlásit proděkance zástupce do talárů. 
 
6. Tajemník informoval z porady u kvestora: 

- Prorektor Cyhelský byl pověřen provést analýzu využití  Kampusu. 
- Bude vypracovaná směrnice, která se bude týkat systému elektronických kontrol 

veřejných zakázek. 
- Je připravována směrnice k doplňkové činnosti. 
- Čerpání rozpočtu UJEP za 1-8/2007. 
- Z FRIMu UJEP na rekonstrukci skleníku katedry biologie je vyčleněna částka 3,37 

mil. Kč., je nutná 10% účast naší fakulty, která již byla v AS PřF schválena 
- Zasílat tajemníkovi náměty na investiční akce PřF na rok 2008, termín do 26. 10. 

2007. 
- Od příštího týdne na PřF začnou inventury. 

     -  Tajemník předložil jednotlivým katedrám přehled čerpání knih a časopisů k 30. 9. 2007,  
         žádá o kontrolu čerpání. 
     -  Tajemník předložil návrh kurzu v rámci CCV, který zajišťuje dr. Pelikán ve spolupráci  
         s Úřadem práce. Je nutné předem dojednat s vedoucím katedry personální zapojení  
         zaměstnanců, kteří se budou na výuce podílet. Kurz byl schválen. 
 
7. Dr. Dvorníková informovala: 

- Ke „Dni vědy na PřF UJEP“ budou připraveny informační brožury Přírodovědecké 
fakulty. 

- „Zpravodaj UJEP“ č.10 bude věnován Týdnu vědy a umění na UJEP. 
- Dne 18. 10. 2007 od 10 do 14 hodin proběhne ve venkovních prostorech budov 
České mládeže promoakce firmy Emco. 



- V listopadu proběhne na PřF akce „Týden geografie“. Akce je organizačně, 
propagačně a mediálně velmi kvalitně zajištěna. 

- U příležitosti oslav 2. výročí založení PřF proběhne dne 7. 11. 2007 od 15 hodin ve 
sportovní hale PF UJEP volejbalový turnaj určený především studentům a 
zaměstnancům PřF. Podrobnosti rozešle dr. Dvorníková. 

- Dne 17. 12. 2007 od 17 hod. se v Bowling restaurant centru na Klíši uskuteční 
předvánoční setkání zaměstnanců PřF. Podrobnosti rozešle dr. Dvorníková 

- Do 10. 11. 2007 zasílat náměty na příspěvky do 11. čísla  „Zpravodaje“. 
- Do 26. 10. 2007 přinést dr. Dvorníkové propagační materiály kateder určené 

k distribuci na veletrhu Gaudeamus.  
 

8. Proděkan Pavlík předložil kolegiu návrh směrnice na interní grantovou agenturu PřF 
UJEP. Kolegium diskutovalo znění materiálu a po zapracování drobných připomínek bude  
předložen ke schválení AS PřF  

 
9. Různé: 

- doc. Anděl měl výhrady k několikerému rušení páteční výuky z důvodu fakultních 
akcí, 

- doc. Anděl přednesl stížnost na práci recepce v budově České mládeže, tajemník 
projedná s PF, 

- prof. Nezbeda apeloval na lepší spolupráci subjektů UJEP (PřF, PF, FF), které řeší 
prostorové problémy spojené s výukou v budovách objektu České mládeže,          
ing. Lauterbach navrhl, aby se předseda rozvrhové komise účastnil schůzky s autory 
systému STAG a zde přednesl připomínky a nedostatky systému týkající se rozvrhu, 

- prof. Nezbeda vznesl dotaz na užívání kilometrické banky, možnost jejího použití 
opětovně prověří tajemník, 

- příští kolegium děkana se bude konat 13. 11. 2007 od 13 hodin.                                                                           
 
 
 
 
 
 

 
                                                                                Doc.RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                              Děkan přírodovědecké fakulty UJEP               
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová 
 


